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Przewodniczący  Krajowej  Rady  Radiofonii  i  Telewizji  Witold
Kołodziejski mówi na temat problemów z przedłużeniem koncesji
dla  telewizji  TVN24  i  TVN7.  Jak  mówi  –  spór  dotyczy
zabezpieczenia  się  przez  możliwością  ingerencji  w  polskie
media przed krajami spoza Europejskiego Obszaru Gospodarczego.
Projekt nowelizacji ustawy o radiofonii i telewizji, który
trafił  w  zeszłym  tygodniu  do  Sejmu,  ma  zawierać  przepisy
zabezpieczające nasze media. Niemniej wielu uważa, iż jest to
wytrych,  dzięki  któremu  można  będzie  ograniczyć  działanie
mediów nieprzychylnych rządowi. Kołodziejski zaznacza, że w
ustawie  chodzi  o  to,  aby  zniwelować  możliwość  stosowania
wytrychów przez grupy medialne spoza EOG.
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